
DS Atalanty: Nie jesteśmy daleko od porozumienia z Romą, ale...
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Franck Kessie pozostaje celem numer jeden Romy na najbliższe mercato.

Od kilku tygodni mówi się o walce o gracza między zespołem Giallorossich

i Milanem. Głos w sprawie zabrał dyrektor sportowy Atalanty, Giovanni

Sartori, który udzielił wywiadu dla Itasportpress.it. 

- Podoba się bardzo Romie, oferta może nas usatysfakcjonować, gdyż nie jesteśmy

dalecy od porozumienia z Romą. Wciąż nie ma niczego konkretnego i gracz musi

dokonać ocen na poziomie ekonomicznym z klubem ze stolicy Włoch, czym zajmuje

się jego agent. Podoba się Milanowi, ale Rossoneri nie przedstawili jeszcze

prawdziwej oferty. Piłkarz chce zaczekać do zakończenia sezonu, aby podjąć

decyzję, również dlatego, że jest przyciągany przez Premier League, gdyż podoba

się bardzo Chelsea.

Sartori udzielił też wywiadu dla Sky Sport:

- Kessi jest bardzo dobrym graczem i udowodnił swoją wartość. To normalne, że

przyciągnął uwagę wielu klubów. Każde rozważania zostaną jednak odroczone na

koniec sezonu, gdyż teraz czekają nas cztery kluczowe mecze. Koncentracja ze

strony wszystkich musi być maksymalna i żadne zakłócenia nie mogą stać się

przeszkodą w osiągnięciu prestiżowego celu.
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